
【For Immediate Release】

Virtual listing ceremony of Value Partners' first China A-Shares ETF on Bursa Malaysia

(Kuala Lumpur and Hong Kong, 28 July 2021) - Value Partners Group Limited (“Value Partners” or “the Group”) is pleased to announce the successful listing of the Group’s first Shariah China A-Share ETF, VP-DJ Shariah China A-Shares 100 ETF (the “Shariah China A-Shares ETF”), on Bursa Malaysia today. Value Partners is greatly honoured to have two distinguished Guests of Honor, including Tan Sri Abdul Wahid Omar, Chairman of Bursa Malaysia, and Datuk Umar Swift, Chief Executive Officer of Bursa Malaysia, to join the Group in celebrating the listing of the Fund at the Virtual Listing Ceremony this morning. They were joined by Dato’ Seri Cheah Cheng Hye, Value Partners’ Co-Founder, Co-Chairman and Co-Chief Investment Officer, where Dato’ Seri Cheah delivered an opening speech and presented to all the guests the China investment outlook and opportunities.

Tan Sri Abdul Wahid Omar, Chairman of Bursa Malaysia, delivered the keynote address at the listing ceremony said, “The COVID-19 pandemic has seen an increasing number of investors taking a strategic approach towards sustainable investing. This has given Shariah-compliant products much potential given the similarities in ethical consideration and social responsibility. Supported by a well-developed Islamic finance framework and robust Islamic capital market, the listing of this Shariah ETF is therefore well placed to meet this growing demand.”

Dato’ Seri Cheah Cheng Hye, Value Partners’ Co-Founder, Co-Chairman and Co-Chief Investment Officer said, “Value Partners has been investing in China for the last 28 years, and we are well-known for our strong investment results over the long term. We are very proud today to introduce, through the Bursa Malaysia, the world’s first exchange-traded fund, adopts a Shariah-compliant feature, and it is specializing in investing in securities on the Chinese mainland. We are very grateful to Bursa Malaysia for providing the platform, and we hope Kuala Lumpur will become develop as a global center for Shariah-compliant products to invest in Chinese securities.”

“In addition, I would like to specially thank the senior leaders of Bursa Malaysia for allowing Value Partners to carry out this launch. I would also like to give my sincere appreciation to all the key partners and service providers who have been involved in supporting for our fund launch. Our new ETF, although is designed to Shariah-compliant, it is also suitable to non-Muslims, as it gives access for the Malaysian public to a basket of very high quality and carefully selected stocks in mainland China.”

Datuk Muhamad Umar Swift, Chief Executive Officer of Bursa Malaysia in his welcoming remarks said, “I want to congratulate Value Partners Malaysia on launching the world’s first Shariah-compliant China A-Shares ETF. The inclusion of the VP-DJ Shariah China A-Shares 100 ETF is a welcome addition to Bursa Malaysia’s suite of ETF offerings. We believe this is good for Malaysian investors who have become increasingly savvy over the years. It will provide them with new opportunities to diversify their portfolio and income.”

Dato' Seri Cheah Cheng Hye is optimistic about China's economic growth. He indicated China's very strong economy potential will allow the country to become probably the world's largest economy by 2030, and that would help generating impressive corporate earnings and dividends. Secondly, Chinese middle class could reach 550 million people by 2025. China's rising middle class is driving the demand for a variety of products, and the Chinese people will reallocate their huge savings away from properties and bank deposits to equities. This is another major source of growth for the Chinese stocks. In addition, China's A-Shares have been included in major indices in recent years. The growing foreign interest and participation in the Chinese A-shares market could be a transformative event, giving investors a unique opportunity to optimize global equity portfolios.

VP-DJ Shariah China A-Shares 100 ETF was officially launched on 12 July 2021, and is managed by Value Partners Asset Management Malaysia Sdn. Bhd. ("Value Partners Malaysia"), a wholly-owned subsidiary of Value Partners Group Limited. It is the flagship fund of Value Partners Malaysia's offering to institutional and individual investors in Malaysia. The ETF provides investors exposure to Shariah-compliant stocks within the China A-Shares equity universe. As the investment appetite of Malaysian investors continues to evolve, various instruments at a cheaper cost with quick access will continue to play an important part in investor's portfolio construction. As such, Bursa Malaysia will continue to play a pivotal role in providing this access for investors via ETFs, such as the Value Partners Shariah China A-Shares ETF.

In the spirit of inclusivity, VP-DJ Shariah China A-Shares 100 ETF is structured to comply with Shariah principles to enable participation from all walks of investors. There are currently only 5 Shariah-compliant ETFs listed on Bursa, and this ETF will be the sixth, providing Shariah and non-Shariah investors further options for diversification. Due to its large population size and independent economy, market correlation between China A-Shares and other equity markets remain low, making this China A-Shares ETF an important portfolio diversification tool for investors.

- End -

About Value Partners Group Limited

Value Partners is one of Asia's largest independent asset management firms that seek to offer world-class investment services and products. The company's assets under management were US\$13.0 billion as of 30 June 2021. Since its establishment in 1993, the company has been a dedicated value investor in Asia and around the world. In November 2007, Value Partners Group became the first asset management firm to be listed on the Main Board of the Hong Kong Stock Exchange (Stock code: 806 HK). In addition to its Hong Kong headquarters, the firm operates in Shanghai, Shenzhen, Kuala Lumpur, Singapore, and London, and maintains representative office in Beijing. Value Partners' investment strategies cover equities, fixed income, multi-asset, quantitative investment solutions, and alternatives for institutional and individual clients in Asia Pacific, Europe, and the United States. For more information, please visit www.valuepartners-group.com.

About Value Partners Asset Management Malaysia Sdn. Bhd. (“Value Partners Malaysia”)

Value Partners Malaysia, a wholly-owned subsidiary of Value Partners Group Limited (“the Group”), was established in June 2018. Value Partners Malaysia serves as a hub in Southeast Asia for product development, investment and distribution, based on the maturity and dynamism of the market and its regulatory framework. The investment products that Value Partners Malaysia offers include Southeast Asia-focused Quantitative Investment Solutions (“QIS”), such as exchanged-traded funds (“ETFs”), Shariah-compliant funds, as well as alternative investments. Apart from its index-tracking ETFs, its investment products employ a bottom-up approach to stock selection, one that is based on the Value Partners’ value investing discipline and focuses on intensive fundamental research.

Media enquiries:

Hazel Hassan
Lead Consultant
Satu Creative Services Sdn Bhd
Email: hazel@satucreative.com
Tel: +6019 217 8191

Teresa Yu
Associate Director, Marketing and Communications
Value Partners Group Limited
Email: teresayu@vp.com.hk
Tel: +852 2143 0320

【Untuk siaran segera】

Penyenaraian maya ETF Saham-A China Value Partners yang pertama di Bursa Malaysia

(KUALA LUMPUR dan HONG KONG, 28 Julai 2021) - Value Partners Group Limited (Value Partners) dengan bangga mengumumkan kejayaan penyenaraian dana dagangan bursa (ETF) Saham-A patuh Syariahnya yang pertama di Bursa Malaysia hari ini. Dana tersebut, VP-DJ Syariah China A-Shares 100 ETF ("ETF Saham-A China patuh Syariah") disenaraikan dalam satu majlis penyenaraian secara maya, pagi ini.

Value Partners juga sangat berbesar hati dengan kehadiran dua tetamu kehormat, Pengerusi Bursa Malaysia, Tan Sri Abdul Wahid Omar dan Ketua Pegawai Eksekutif Bursa Malaysia, Datuk Muhamad Umar Swift untuk sama-sama menyertai upacara yang sangat bermakna tersebut. Turut serta Pengasas, Pengerusi dan Ketua Pegawai Pelaburan Bersama, Value Partners, Dato' Seri Cheah Cheng Hye yang menyampaikan ucapan pembukaan serta memberi penerangan mengenai peluang dan masa depan pelaburan di China.

Pengerusi Bursa Malaysia, Tan Sri Abdul Wahid Omar yang menyampaikan ucap terna pada upacara penyenaraian itu berkata; "Pandemik COVID-19 telah menyaksikan semakin banyak pelabur mengambil pendekatan strategik ke arah pelaburan lestari.

Produk yang patuh Syariah seperti ini mempunyai lebih banyak potensi kerana mementingkan pertimbangan etika dan tanggungjawab sosial. Disokong oleh kerangka kewangan Islam yang maju dan pasaran modal Islam yang mantap, penyenaraian ETF Syariah ini sangat sesuai untuk memenuhi permintaan yang semakin meningkat.

Ketua Pegawai Eksekutif Bursa Malaysia, Datuk Muhamad Umar Swift dalam ucapan alu-aluannya berkata; "Saya ingin mengucapkan tahniah kepada Value Partners Malaysia kerana melancarkan ETF Saham-A China yang patuh Syariah pertama di dunia.

Penyertaan VP-DJ Syariah China A-Shares 100 ETF akan menjadi tambahan dana yang dialu-alukan ke dalam senarai ETF di Bursa Malaysia. Kami percaya keadaan ini baik untuk pelabur Malaysia yang semakin bijak melabur sejak akhir-akhir ini. Ia juga akan memberi mereka peluang baru untuk mempelbagaikan portfolio dan pulangan pelaburan."

Pengasas, Pengerusi dan Ketua Pegawai Pelaburan Bersama, Value Partners, Dato' Seri Cheah Cheng Hye berkata; "Value Partners telah melabur di China sejak 28 tahun lepas dan kami terkenal dalam memberikan hasil pelaburan jangka panjang yang kukuh.

"Melalui Bursa Malaysia, kami sangat berbangga hari ini untuk memperkenalkan dana dagangan bursa pertama di dunia yang berlandaskan ciri-ciri patuh Syariah dan kepakaran dalam pelaburan sekuriti di China."

"Kami sangat berterima kasih kepada Bursa Malaysia kerana menyediakan platform tersebut dan berharap Kuala Lumpur akan berkembang sebagai pusat global pelaburan produk patuh Syariah dalam pasaran sekuriti China."

"Di samping itu, saya ingin mengucapkan teramat terima kasih kepada para pemimpin kanan Bursa Malaysia kerana membenarkan Value Partners melaksanakan pelancaran ini. Saya juga ingin mengucapkan setinggi-tinggi penghargaan kepada semua rakan kongsi dan penyedia perkhidmatan yang telah terlibat dalam menyokong pelancaran dana kami.

"ETF baru kami, walaupun dicipta untuk menjadi dana patuh Syariah, ia juga sesuai untuk pelaburan bagi orang bukan Islam kerana memberi akses kepada masyarakat Malaysia melabur dalam saham berkualiti tinggi dan terpilih di pasaran China. "

Dana VP-DJ Syariah China A-Shares 100 ETF dilancarkan secara rasmi pada 12 Julai 2021 dan dikendalikan oleh Value Partners Asset Management Malaysia Sdn. Bhd. ("Value Partners Malaysia"), anak syarikat milik penuh Value Partners Group Limited.

Ia merupakan dana utama Value Partners Malaysia yang ditawarkan kepada pelabur institusi dan individu di Malaysia. ETF Saham-A China memberi pendedahan kepada pelabur mengenai saham patuh Syariah di dalam dunia ekuiti Saham-A China.

Memandangkan peningkatan minat pelaburan oleh pelabur Malaysia yang terus berkembang, pelbagai instrumen dengan kos lebih murah dan efisien akan terus memainkan peranan penting dalam pembinaan portfolio pelabur. Oleh itu, Bursa Malaysia akan terus memainkan peranan penting dalam menyediakan akses tersebut kepada pelabur melalui ETF seperti **VP-DJ Syariah China A-Shares 100 ETF**.

Walaupun ETF A-Shares China dicipta agar mematuhi prinsip Syariah tetapi ia juga merupakan dana yang membolehkan penyertaan dari semua lapisan pelabur. Pada masa ini hanya terdapat 5 ETF patuh syariah yang disenaraikan di Bursa Malaysia dan ETF ini akan menjadi yang keenam, yang memberi pilihan lebih lanjut kepada pelabur syariah dan bukan syariah untuk mempelbagaikan pelaburan.

Oleh kerana saiz populasi yang besar dan ekonomi bebas, perhubungan pasaran antara Saham-A China dan pasaran ekuiti lain tetap rendah, menjadikan ETF Saham-A China sebagai alat kepelbagaian portfolio yang penting bagi para pelabur.

Dato' Seri Cheah Cheng Hye yang optimis mengenai pertumbuhan ekonomi China berkata, potensi ekonomi negara itu yang sangat kuat akan membolehkan China menjadi pasaran ekonomi terbesar dunia pada 2030, dan seterusnya membantu menjana pendapatan dan dividen korporat yang terbaik.

"Kedua, peningkatan populasi kelas pertengahan China yang akan mencecah 550 juta orang tahun 2025 pula akan mendorong permintaan pelbagai produk. Mereka juga akan memperuntukkan semula simpanan yang besar daripada sektor hartanah dan deposit bank kepada pasaran ekuiti.

"Ini adalah sumber pertumbuhan utama pasaran saham China. Sebagai tambahan, Saham-A China telah dimasukkan dalam indeks utama dalam beberapa tahun kebelakangan ini.

"Minat dan penyertaan asing yang semakin meningkat dalam pasaran Saham-A China boleh menjadi titik perubahan yang besar, memberi peluang unik kepada pelabur untuk mengoptimumkan portfolio di pasaran ekuiti global," katanya.

- Tamat -

Mengenai Value Partners Group Limited

Value Partners merupakan salah satu syarikat pengurusan aset bebas terbesar di Asia yang berusaha untuk menawarkan perkhidmatan dan produk pelaburan bertaraf dunia. Aset di bawah pengurusan di bawah Value Partners adalah sebanyak AS\$13.0 bilion sehingga 30 Jun 2021. Sejak ditubuhkan pada 1993, syarikat telah menjadi pelabur bernilai khusus di Asia dan seluruh dunia.

Pada November 2007, Kumpulan Value Partners menjadi firma pengurusan aset pertama yang disenaraikan di Pasaran Utama Bursa Saham Hong Kong (kod saham: 806 HK). Selain daripada ibu pejabatnya di Hong Kong, firma beroperasi di Shanghai, Shenzhen, Kuala Lumpur, Singapura, dan London, dan mengekalkan pejabat perwakilan di Beijing. Strategi pelaburan Value Partners meliputi ekuiti, pendapatan tetap, aset-berbilang, penyelesaian pelaburan kuantitatif, dan alternatif untuk para pelanggan institusi dan individu di Asia Pasifik, Eropah, dan Amerika Syarikat. Untuk maklumat lanjut, sila layari www.valuepartners-group.com.

Mengenai Value Partners Asset Management Malaysia Sdn. Bhd. (“Value Partners Malaysia”)

Value Partners Malaysia, sebuah anak syarikat milik penuh Value Partners Group Limited, ditubuhkan pada Jun 2018. Value Partners Malaysia berfungsi sebagai pusat pembangunan, pelaburan dan pendedaran produk di Asia Tenggara, berdasarkan kematangan dan dinamisme pasaran dan rangka kerja peraturan. Produk-produk pelaburan yang akan ditawarkan Value Partners Malaysia termasuk Penyelesaian Pelaburan Kuantitatif (“QIS”) yang bertumpukan Asia Tenggara, seperti dana dagangan bursa (“ETF”), dana-dana patuh Syariah, dan juga pelaburan alternatif. Selain daripada ETF menjejak indeks, produk pelaburannya menggunakan pendekatan “bottom-up” dalam pemilihan stok, suatu pendekatan yang berdasarkan disiplin “value investing” Value Partners dan bertumpu kepada penyelidikan asas intensif.

Pertanyaan media:

Hazel Hassan hazel@satucreative.com +60192178191	Teresa Yu Associate Director, Marketing and Communications Value Partners Group Limited Email: teresayu@vp.com.hk Tel: (852) 2143 0320
--	--

【实时发布】

惠理首只中国 A 股 ETF 于马来西亚交易所 举行在线上市典礼

(吉隆坡及香港，二零二一年七月二十八日) 惠理集团有限公司 (「惠理」或「本集团」) 欣喜宣布，惠理首只回教中国 A 股 ETF — VP-DJ Shariah China A-Shares 100 ETF (「惠理中国 A 股 ETF」) 今天在马来西亚交易所成功上市。惠理非常荣幸邀请到两位尊敬的嘉宾与本集团一起庆祝，并于今天上午举行在线上市典礼。上市仪式由主礼嘉宾马来西亚交易所主席 **Tan Sri Abdul Wahid Omar**、马来西亚交易所行政总裁拿督 **Umar Swift**、联同惠理集团联席创办人、联席主席兼联席首席投资总监拿督斯里谢清海主持。拿督斯里谢清海在典礼上致开幕辞，同时向各来宾分享中国的投资前景和机遇。

马来西亚交易所主席 **Tan Sri Abdul Wahid Omar** 在上市典礼发表主旨演讲说：「新冠状大流行使越来越多的投资者采取战略方针进行可持续投资。鉴于道德考虑和社会责任的相似性，这为符合伊斯兰教义的产品提供了很大的潜力。因此，在完善的伊斯兰金融框架和强劲的伊斯兰资本市场的支持下，惠理中国 A 股 ETF 的上市将可满足投资者在这方面日益增长的需求。」

惠理联席创办人、联席主席兼联席首席投资总监拿督斯里谢清海表示：「惠理已投资中国市场二十八年，我们的长线投资业绩强劲，备受客户关注及欢迎。今天我们感到非常自豪，在马来西亚交易所推出全球首只采用伊斯兰教义的准则，并专门投资中国大陆股票的交易所买卖基金。我们十分感谢马来西亚交易所给予这个平台，我们亦希望吉隆坡能发展成为专门提供符合伊斯兰教法产品投资中国股票的全球中心。」

「此外，我特别感谢马来西亚交易所各位高级领导允许惠理发行这新基金，我也希望向所有主要业务伙伴和服务机构表示衷心谢意，感谢各位为基金的成立给予的支持。这一新 ETF 虽然是依据回教律法来设立，它也适合非穆斯林的投资者，让马来西亚民众可以投资在中国内地一篮子高质素及精心挑选的股票。」

马来西亚交易所行政总裁拿督 **Muhamad Umar Swift** 在致欢迎辞时表示：「我衷心祝贺惠理马来西亚推出全球第一只符合伊斯兰教法的中国 A 股 ETF，这 ETF 将成为马来西亚交易所另一备受欢迎的 ETF 产品，这基金将为精明的马来西亚投资者提供参与中国投资的新机会，让他们的投资组合和收益更趋多样化。」

拿督斯里谢清海对中国经济增长持乐观取态。他指出，中国拥有非常强大的经济潜力，中国在二零三零年将可能成为全球最大的经济体，这将有助于带来可观的企业盈利和股息。其次，到二零二五年，中国中产阶级人口将达 5.5 亿。中国不断壮大的中产阶级正推动对各种产品的需求，中国民众将把巨额储蓄从房地产和银行存款重新配置在股票投资上。这是中国股市的另一个主要增长来源。此外，中国 A 股近年来已被纳入多个主要指数，外资对中国 A 股市场的兴趣和参与度不断提升，可能为投资市场带来变革，为投资者提供优化全球股票投资组合的独特机会。

VP-DJ Shariah China A-Shares 100 ETF 于二零二一年七月十二日已正式推出，由惠理集团旗下的全资附属公司 Value Partners Asset Management Malaysia Sdn. Bhd.（「惠理马来西亚」）管理，是惠理马来西亚的旗舰基金产品。该 ETF 专门为马来西亚机构及个人投资者而设，让投资者可持有中国 A 股企业中符合伊斯兰教法原则的股票。随着马来西亚投资者的投资需求不断变更，各种费用较低及方便买卖的投资工具将继续受到投资者关注。因此，在马来西亚交易所上市的惠理中国 A 股 ETF 及其他 ETF 产品将能为投资者提供相关选择。

该 ETF 的投资目标符合伊斯兰教法原则，让各类型的投资者均能参与。目前，在马来西亚交易所上市并符合伊斯兰教法的 ETF 只有五只，而惠理中国 A 股 ETF 已成为第六只，为不同宗教背景的投资者提供另一构建投资组合的选择。鉴于中国人口众多且经济独立，中国 A 股与其他股票市场之间的关联性依仍较低，就此，该 ETF 是投资者在计划多元化部署时的重要工具之一。

- 完 -

关于惠理集团有限公司

惠理是亚洲领先的独立资产管理公司，旨在提供国际级的投资服务及产品。截至二零二一年六月三十日，未经审核管理资产总值约 130 亿美元。自一九九三年成立以来，惠理于亚洲以及环球市场一直坚持奉行价值投资策略。惠理集团于二零零七年十一月成为首家于香港联合交易所（股份代号：806 HK）主板上市的资产管理公司。惠理集团总部位于香港，在上海、深圳、吉隆坡、新加坡及伦敦均设有办事处，在北京亦设立代表处。惠理的投资策略覆盖股票、固定收益、多元资产、另类投资、房地产及量化投资，服务亚太区、欧洲以及美国等地的机构及个人投资者。更多有关集团信息，请浏览网站 www.valuepartners-group.com。

关于 Value Partners Asset Management Malaysia Sdn. Bhd.（「惠理马来西亚」）

惠理马来西亚成立于二零一八年六月，是惠理集团有限公司的全资附属公司。惠理马来西亚是集团在东南亚的业务据点，按当地市场的基础和定位，以及监管规定执行产品发展、投资和基金分销。惠理马来西亚提供的产品包括专注东南亚市场的量化投资策略，如交易所买卖基金（「ETF」）、符合伊斯兰教法的基金、以及另类投资产品。除追踪指数的 ETF 外，其投资产品均基于惠理的价值投资原则，透过由下而上的选股方针，着重深入的基本面研究和分析。

传媒查询：

Hazel Hassan
首席顾问
Satu Creative Services Sdn Bhd
电邮：hazel@satucreative.com
电话：+6019 217 8191

余翠珊 Teresa Yu
副总监 - 市场拓展及传讯
惠理集团有限公司
电邮：teresayu@vp.com.hk
电话：+852 2143 0320